
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:456 Oklarheter kring flygskattens implementering

Regeringen avser att införa en nationell flygskatt från och med 1 april 2018. 
Det finns en rad frågor gällande själva implementeringen, där det i dag råder 
stora oklarheter.

Min fråga till statsrådet Tomas Eneroth är med anledning av detta: 

 

Hur och på vilket sätt avser regeringen att flygskatten ska implementeras, och 
när har regeringen tänkt informera flygbranschen om detta?

………………………………………

Anders Åkesson (C)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander
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